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English 

XXXI Annual Kangaroo Meeting, Ohrid 2023 

June 1, 2023 
 
 

Dear member/provisional member/applicant of the Association Kangourou Sans Frontières,  

It is our special honor and pleasure to invite you to the XXXI Annual Meeting of the Association 

Kangourou Sans Frontières , which is organized by the Union of Mathematicians of Macedonia 

Armaganka from Skopje, Republic of North Macedonia. The Meeting will be held in Ohrid, 

Republic of North Macedonia from Wednesday, October 11, 2023 (arrival day) to Sunday, 

October 15, 2023 (departure day). This year we are happy that the event will be organized only 

in situ and not online as in previous years. This will give all of us the opportunity while working to 

see old friends and make new ones.  

 
Meeting Programme 

The meeting includes the preparation and selection of problems for the Kangaroo challenge 2023 and 

the General Assembly of the Association Kangourou Sans Frontières. A provisional program can be 

found at www.ksf2023.mk. 

 

Accommodation  

The event will be held in hotel Metropol Lake Resort, Ohrid, https://metropol-ohrid.com.mk/. 

 
Participation fee  
 DOUBLE Room SINGLE Room 

Fee A (First & second participant) 300 € 600 € 
Fee B (Third & fourth participant) 600 € 900 € 
Fee C (Further participants, observers, accompanying 
persons) 

850 € 1150 €  

 
The participation fee covers accommodation, meals and coffee breaks (during the working group 
sessions) transfers to and from Skopje airport (or Ohrid airport or bus station) in the official arrival 
and departure days from October 11th to October 15th, 2023, and meeting materials. 
 
Participants will be asked to pay for any additional accommodation and food requirements, as well 
as transfers (except for the official transfers from the airport to the hotel on October 11th and from 
the hotel to the airport on October 15th), personal beverages and for additional services in their 
rooms. All participants are expected to have their own accident, health and travel insurance. 
 
Registration  
You can register your delegation to participate at https://support.aksf.org between June 1, 2023 
and July 31, 2023. We encourage you to register as soon as possible, especially if for coming to 
the Republic of North Macedonia you need a visa to enter the country (please read carefully the visa 
section and the additional letter for further detailed visa information). 
 
Please pay particular attention to the part of the registration in which you have to specify exactly 
which group - registration fee you are in, Fee A (First & second participant), Fee B (Third & fourth 

participant) or Fee C (Further participants, observers, accompanying persons). Unlike previous years, it is 
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possible not to participate in any working group (there is an option blank) and this is especially 
useful for accompanying persons and observers, but this can also be chosen by any participant. Of 
course, it will be of particular importance for the group chairs. 
 
Payment  
The fee for participation in the Meeting must be paid by bank transfer no later than July 31, 
2023. The fee paid for participation in the Meeting is not refundable in case of cancellation of 
participation. The person who made the registration and paid for participation in the Meeting can 
make a replacement for the participant for whom participation has been paid. Payment should be 
made to: 
  

Beneficiary: ARMAGANKA  Skopje 
Bank name: Stopanska Banka AD Skopje  
Adress: "11 Oktomvri" 7 
IBAN: MK07200003258461919 
SWIFT: STOB MK2X  
Indication: Participation fee for the XXXI Annual Kangaroo Meeting 2023 
 

Visa  
A large number of AKSF member countries do not require a visa to enter the Republic of North 
Macedonia. In the email in which you will receive this invitation letter, there will also be detailed 
visa instructions. Of course, please check once again whether you need a visa or not at the 
institutions in your country. If you need visa, please contact us as soon as you register and please do 
all actions during registration and preparation for travel as fastest as you can. 

 
Useful information  
Attached to this invitation letter is the document Useful Information you will find in the mail, in 
which we tried to answer the most frequently asked questions about the organizer, the country and 
the place, as well as the hotel where this event will be held. Please read it carefully and if you have 

any other questions or inquiries please contact us in one of the following ways: 

 Contact email: kangaroo.macedonia@gmail.com 

 Contact person: Prof. Dr. Slagjana Brsakoska 

 Message or call on Viber or WhatsApp: + 389 70 338 736 

 More details can be found on the website: www.ksf2023.mk. 

  

We look forward to your arrival. We wish you a warm welcome in the Balkan Jerusalem - Ohrid. 

 

Best regards, 
  

 
 

  Prof. Dr. Aleksa Malceski 
Organizer of the XXXI Annual Kangaroo Meeting 2023  

 
 
 

 
 
 

 

www.ksf2023.mk
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Français  

 
XXXIe Réunion annuelle des Kangourous, Ohrid 2023 

 
1er juin 2023 

 
Cher membre / membre provisoire / candidat de l'Association Kangourou Sans Frontières, 

 
Nous avons l'honneur et le plaisir de vous inviter à la XXXIe réunion annuelle de l'Association 
Kangourou Sans Frontières, organisée par l'Union des mathématiciens de Macédoine Armaganka 
de Skopje, République de Macédoine du Nord. La réunion se tiendra à Ohrid, République de 
Macédoine du Nord, du mercredi 11 octobre 2023 (jour d'arrivée) au dimanche 15 
octobre 2023 (jour de départ). Cette année, nous sommes heureux que l'événement soit 
organisé uniquement dans la ville et non en ligne comme les années précédentes. Cela nous 
donnera à tous l'occasion de revoir de vieux amis et de nous en faire de nouveaux. 
 
Programme de la réunion 
La réunion comprend la préparation et la sélection des problèmes pour le Défi Kangourou 2023 et 
l'Assemblée Générale de l'Association Kangourou Sans Frontières. Un programme provisoire est 
disponible sur www.ksf2023.mk. 
 
Hébergement  
L'événement aura lieu à l'hôtel Metropol Lake Resort, Ohrid, https://metropol-ohrid.com.mk/. 
 
Frais de participation  
 Chambre DOUBLE Chambre individuelle 
Frais A (premier et deuxième participant) 300 € 600 € 
Frais B (Troisième et quatrième participant) 600 € 900 € 
Frais C (Autres participants, observateurs, personnes 

accompagnantes) 
850 € 1150 €  

 
Les frais de participation couvrent l'hébergement, les repas et les pauses café (pendant les sessions 
des groupes de travail), les transferts depuis et vers l'aéroport de Skopje (ou l'aéroport ou la gare 
routière d'Ohrid) pendant les jours d'arrivée et de départ officiels, du 11 au 15 octobre 2023, ainsi 
que les documents de la réunion. 
 
Les participants devront prendre en charge les frais d'hébergement et de nourriture 
supplémentaires, ainsi que les transferts (à l'exception des transferts officiels de l'aéroport à l'hôtel 
le 11 octobre et de l'hôtel à l'aéroport le 15 octobre), les boissons personnelles et les services 
supplémentaires dans leur chambre. Tous les participants doivent avoir leur propre assurance 
accident, santé et voyage. 
 
Inscription  
Vous pouvez inscrire votre délégation à https://support.aksf.org entre le 1er juin 2023 et le 31 
juillet 2023. Nous vous encourageons à vous inscrire le plus tôt possible, surtout si vous avez 
besoin d'un visa pour entrer dans la République de Macédoine du Nord (veuillez lire attentivement 
la section sur les visas et la lettre supplémentaire pour obtenir des informations plus détaillées sur 
les visas). 
 
Veuillez prêter une attention particulière à la partie de l'inscription dans laquelle vous devez 
spécifier exactement à quel groupe - frais d'inscription vous appartenez, Frais A (Premier et 
deuxième participant), Frais B (Troisième et quatrième participant) ou Frais C (Autres participants, 

observateurs, personnes accompagnantes). Contrairement aux années précédentes, il est possible de ne 
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participer à aucun groupe de travail (il y a une option vide), ce qui est particulièrement utile pour les 
accompagnateurs et les observateurs, mais cette option peut également être choisie par n'importe 
quel participant. Bien entendu, cela sera particulièrement important pour les présidents de groupe. 
 
Paiement  
Les frais de participation à la réunion doivent être payés par virement bancaire au plus tard le 31 
juillet 2023. Les frais de participation à la réunion ne sont pas remboursables en cas d'annulation de 
la participation. La personne qui a effectué l'inscription et payé la participation à la réunion peut 
remplacer le participant pour lequel la participation a été payée. Le paiement doit être effectué à 
l'adresse suivante  
 

Bénéficiaire: ARMAGANKA Skopje 
Nom de la banque: Stopanska Banka AD Skopje  
Adresse: "11 Oktomvri" 7 
IBAN: MK07200003258461919 
SWIFT: STOB MK2X  
Indication: Frais de participation à la XXXIe Réunion annuelle des Kangourous 2023 
 

Visa  
Un grand nombre de pays membres d'AKSF n'exigent pas de visa pour entrer en République de 
Macédoine du Nord. Dans l'e-mail dans lequel vous recevrez cette lettre d'invitation, vous trouverez 
également des instructions détaillées concernant le visa. Bien entendu, nous vous invitons à vérifier 
une nouvelle fois si vous avez besoin d'un visa ou non auprès des institutions de votre pays. Si vous 
avez besoin d'un visa, veuillez nous contacter dès que vous vous inscrivez et veuillez faire toutes les 
démarches pendant l'inscription et la préparation du voyage le plus rapidement possible. 
 

Information utiles  

Vous trouverez en annexe de cette lettre d'invitation le document Informations utiles que vous 
trouverez dans le courrier, dans lequel nous avons essayé de répondre aux questions les plus 
fréquentes concernant l'organisateur, le pays et le lieu, ainsi que l'hôtel où se déroulera cet 
événement. Veuillez le lire attentivement et si vous avez d'autres questions ou demandes, n'hésitez 
pas à nous contacter de l'une des manières suivantes : 

Courriel de contact : kangaroo.macedonia@gmail.com 

Personne de contact : Prof. Dr. Slagjana Brsakoska 

Message ou appel sur Viber ou WhatsApp : + 389 70 338 736 

De plus amples informations sont disponibles sur le site web : www.ksf2023.mk. 

  

Nous nous réjouissons de votre arrivée. Nous vous souhaitons la bienvenue dans la Jérusalem des 
Balkans - Ohrid. 

 

Nous vous prions d'agréer, Madame, Monsieur, l'expression de nos salutations distinguées., 

 
  

 
 

 Prof. Dr. Aleksa Malceski 
Organisateur de la XXXIe réunion annuelle des Kangourous 2023 

 
Traduit avec www.DeepL.com/Translator (version gratuite) 
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